
Zápis ze zasedáńı SKAS MFF UK dne 8. dubna 2013
v0 - NESCHVÁLENÝ !!!

Př́ıtomńı senátoři: Tereza Bártlová, Petr Pošta, Tomáš Roskovec (do 20:30), Jǐŕı Šejnoha, Karel Kolář

Hosté: Marek Radecki, Mirko Rokyta

Omluveni: Jakub Buĺın, Kristýna Kuncová, Jakub Michálek

Program zasedáńı

1. Diskuse nad změnami vnitřńıch předpis̊u UK

Program byl schválen tichým souhlasem.

1. Diskuse nad změnami vnitřńıch předpis̊u UK

M. Radecki uvedl, že ne všechny připomı́nky MFF UK byly zapracovány do nového návrhu změn.

Uvedl, že rozmeźı pro prospěchová stipendia se zvedne z 9 000-18 000 Kč na 11 000-33 000 Kč.

Uvedl, že limit u účelových stipendíı se de facto nezvedl, došlo pouze ke sloučeńı dvou kategoríı, i tato změna
by však mohla být vyhovuj́ıćı.

J. Šejnoha uvedl, že se hraje mezi dvěma mantinely – bud’ být rád za částečné změny a nebo v́ıce tlačit na
p̊uvodńı návrh.

M. Radecki se dotázal M. Rokyty na pohled vedeńı. Připomněl, že stanovisko fakulty může být podáváno do
12. dubna, senátoři mohou podávat pozměňovaćı návrhy do 19. dubna.

M. Radecki též připomněl problém znaku fakulty.

M. Radecki uvedl, že nový návrh změn je rozkouskován na jednotlivé části, nebot’ námitky oponent̊u oproti
minulé komplexńı změně nebyly jednotné.

M. Radecki též poznamenal, že př́ı̌st́ı týden se sejde sociálńı komise AS UK.

T. Roskovec se dotázal, jaké jsou formálńı lh̊uty pro projednáváńı, M. Radecki je stručně shrnul.

J. Šejnoha se dotázal na p̊uvodce změn (fakulty, rektorát, jedinci). M. Radecki uvedl, že za změny týkaj́ıćı se
stylu pocházej́ı od doc. Šobra a shrnul jejich genezi. M. Rokyta podotkl, že podle toho, co neoficiálně slyšel,
je do roku 2022 znak MFF UK registrován jako ochranná známka a dotázal se, zda by nebylo možné zavést
přechodné obdob́ı do konce této registrace. M. Radecki uvedl, že je to otázka k jednáńı. M. Rokyta se dále
dotázal na připravovaný jednotný styl, M. Radecki uvedl, že jednáńı v současné době nepokračuj́ı.

J. Šejnoha uvedl, že ve Statutu UK je řečeno, že fakulty maj́ı mı́t výraznou identitu a kroky vedoućı umenšováńı
této identity jdou proti tomuto duchu. M. Radecki uvedl, že UK alespoň formálně háj́ı nedotknutelnost společného
znaku, tedy společné vlastnictv́ı.

Dotazy.

(a) M. Rokyta uvedl, že p̊uvodně navrhované za MFF UK bylo zvýšeńı limitu dle bodu d) z 46 500,- Kč na
60 000,- Kč. Nyńı navrhovaná změna je sloučeńı kategorie a) a d) při celkovém navýšeńı o 1 000,- Kč. M.
Rokyta se dotázal, zda má smysl tuto změnu napadat. M. Radecki uvedl, že podle údaj̊u kancléře je čerpáńı
z kategoríı a) a d) společné obvykle pod touto hranićı. M. Radecki uvedl, že byla zároveň diskutována
absolutńı hranice na studenta bez určeńı zdroje.

(b) M. Rokyta uvedl, že limity v části b) a c) jsou v́ıceméně drobně valorizovány a že dle jeho názoru neńı možné
proti tomuto postupu nic namı́tat. Dle M. Radeckého jsou výše vyplácených stipendíı v těchto kategoríıch
na MFF UK bezpečně pod horńımi limity.

(c) M. Rokyta se dotázal, zda existuj́ı jiné námitky v̊uči stipendijńımu řádu. M. Radecki diskutoval daľśı
navýšeńı doktorandských stipendíı, zejména v prvńım ročńıku - M. Rokyta odhadl, že každé daľśı navýšeńı
stipendia o 100 Kč měśıčně přijde MFF UK na zhruba p̊ul milionu korun ročně. M. Radecki uvedl, že co se
týče stipendijńımho řádu, změny by naopak uv́ıtal a podpořil – uvedl, že pro některé fakulty by mohlo být
zvýšeńı spodńıch limit̊u rozpočtově náročné.

J. Šejnoha uvedl, že novela Statutu jinak vymezuje pozici garant̊u studijńıch programů a uvedl, že de facto by
byl jejich nadř́ızeným pouze rektor a u př́ıpadných změn by bylo potřeba pouze vyjádřeńı, ne však schváleńı
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vědecké rady. M. Radecki uvedl, že v d̊uvodové zprávě je psáno, že se připravuje materiál o p̊usobnosti garant̊u.
J. Šejnoha k tomu poznamenal, že se tak koncentruje veškerá odpovědnost v rukou rektora. P. Pošta podotkl,
že rektor v těchto př́ıpadech (jmenováńı či odvoláńı garant̊u) jedná vždy výhradně na návrh děkana fakulty a
přinejhorš́ım tak hroźı patová situace.

M. Rokyta poznamenal, že co se týče etického kodexu, lze opakovat minulé námitky.

M. Rokyta uvedl, že v seznamu předkládaných změn neńı uvedena změna čl. 62 (o znaku UK). M. Radecki
uvedl, že změna opravdu neńı v tuto chv́ıli předkládána.

Zasedáńı bylo ukončeno ve 21:10.

Zapsal: P. Pošta
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